
infornaciò Municipal

ACORDS DE PLE

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIACELEBRADA EL 
DIA 30 DE DESEMBRE DE 1994:

- S'aprova el conveni de cessió d'un tram de 
terreny del Puig del Raval pel qual s'accepta la 
cessió de 177 m2 oferts pel Sr. Eduard Solé Vidal, 
amb la condicio que es pavimenti el Carni Raval i no 
se li apliquin contribucions especiáis essent el seu 
cost sufragat en la seva totalitat per la Sra. Carme 
Arnau i Arnau i el Sr. Gregorio Aguado Sedo.

- S'aprova el contraete per l'abocam ent 
d'escombraries a l'abocador de Solius a subscriure 
entre el Consorci pel condicionament i la gestió del 
complex de tractament de Solius i l'Ajuntament de 
Quart.

- S 'ap rova in ic ia lm e n t el p ro jecte  de 
"Pavimentado i millora de serveis del Carni Raval i 
carrers adjacents".

- S'aprova provisionaiment la imposició de 
Contribucions Especiáis per a l'execució de l'obra 
"Pavimentado Carni Raval".

SESSIÓ EXTRAORDINARIA I URGENT  
CELEBRADA EL DIA 12 DEGENER DE 1995:

-S'aprova inicialment la Modificado Puntual de 
les Normes Subsidiàries Urbanistiques de Quart, 
redactades pel Sr. Fortet.

-S'aprova inicialméntél Pia Parcial d'Ordenació 
Urbana "Puig Roig" del sector 7 de la N .S .U . de 
Quart.

- S'aprova el conveni subscrit en data 9 de gener 
de 1995 entre el Sr. Alcalde i el Sr. Pere Costa 
Casellas de l'empresa Biocentury S.A. i s'accepta la 
donació efectuada per aquest darrer de 73.675 m2 
situats a la finca Mas Batlle, amb la condicio que es 
destinin a sòl destinai a sistemes generáis de pare 
forestal i que abans del 31 de desembre de 1995 la 
Comissió d'Urbanisme de Girona hagi aprovat

definitivamente! Pia Parcial "Puig Roig" del sector 
7 de Quart.

SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 3 
DE FEBRER DE 1995:

El Sr. Alcalde dona compie, entre d'altres, del 
següent:

- De l'atorgament d'una subvenció de 3.953.369 
pta. en matèria d'obres hidràuliques.

- De la reunió amb el Sr. Masferrerdel GEiEG  per 
estudiar la possibilitat de que el jovent del poble 
entri en el món de l'atletisme.

- De les converses amb el Sr. Moya sobre les 
zones inundables.

- Del robatori dels vestidors del camp de fútbol.
- De la plantació d'arbres a la rotonda de la 

Creueta i de la propera instai.lació del sistema de 
reg.

- De la construcció de la pista polisportiva de 
Palol; de la instai.lació d'un vallai de seguretat al 
costat; de la reposició de filat metàl.lic del locai 
social de Palol i de la propera instai.lació de les 
cistelles de bàsquet.

- De la reunió amb Manel Serra, gerent del 
Consorci de la Costa Brava perestudiar la possibilitat 
i cost d'una possible connexió amb la canonada 
d'aigua Arteria Pasteral.

- S'acorda sol.licitar al Servei Territorial i a la 
Direcció General de Carreteres de la Generalitat 
que recullin en eI Projecte SG 901 "D'enllag de la 
CC-250 amb el ramai d'accés a l'A-7" els informes 
tècnics referents a modificacions del projecte, 
recalcantla necessitai d'acondicionarel ree existent 
que recollirà totes les aigües del vessament definii 
en el projecte.

- Sol.licitant subvencions a diferents organismes 
per a l'organització i celebració de la VI Fira Mercat 
de Terrissa Catalana i el XVé Concurs de Ceràmica.

S'acordà sol.licitar a la Secretaria General de la 
Joventut de la Generalitat la màxima subvenció
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